
Møde den 19. august 2019 kl. 19

Til stede: Peter Lindholt, Knud Larsen, Inge Beltoft-Andersen, Jytte Laden Nielsen, Ole Værens, 
Erling Larsen, Ann Veiby Held, Erik Sørensen

Fraværende: Finn Rasmussen, Lotte Bibi Bach, Kai Korsgaard og Leo Nielsen 

1. Godkendelse af dagsorden
Godkendt

2. Generalforsamling 2020
Fastsat til mandag den 27. januar 2020. 
Mødedatoer efteråret: Tirsdag den 24. september, onsdag den 30. oktober og  
tirsdag den 3. december

3. Hovedgaden
Samrådet har nogle år arbejdet for en renovering af hovedgaden, men har ikke deltaget 
i udfærdigelsen af den aktuelle udformning eller har haft indflydelse på den. Nogle folk 
oplever problemer med især to forhold: De skarpe metalhjørner ved de beplantede 
chikaner og støj fra den del af belægningen, som ikke er asfalt.    Samrådet følger op på 
arbejdet. Formanden kontakter kommunen, jf. aftale fra før ferien.   

4. Cykelparkering ved busstoppestedet Halsvej
P.t. kun læskur i den ene side ud mod Hals. Siden ind mod rundkørslen og Vodskov 
mangler.   
Beslutning: Finn Rasmussen bedes følge op på det manglende skur og kommunens 
intentioner om bedre p-forhold for cyklister ved offentligt transportmidler, jf. cykelby 
ideen og vores indlæg i forbindelse med Mobilitetsplan 2040.  

5. Orienteringspunkter
• Byredaktør til hjemmeside: To forslag, men p.t. ingen svar
• Park og Natur mødet – se sendt mail herom
• Kirsebærlunden: Inge Beltoft-Andersen og Thomas Abildgaard har forestået vanding 7 

gange hen over sommeren. Træerne trives. Inge (samrådet) står som ansvarlig for 
Kirsebærlunden. Vi kan trække på arbejdskraft fra plantegruppen. Bænk bør gori-
behandles inden vinteren.

6. Kommende punkter: 
Jytte tjekker op på Limfjordsløb til næste møde, Erik/Peter på ændring/fornyelse af 
indhegning idrætspladsen til oktober mødet.

7. Eventuelt: Ingen bemærkninger.

Referent: Jytte Laden Nielsen, 29. august 2019


